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Voorzitter dit zijn de algemene beschouwingen van de VVD. Als coalitiepartner zijn 

wij trots dat wij mogen bijdragen aan het behouden van wat goed is en het 

verbeteren van wat beter kan in onze mooie gemeente. 

Bijzonder trots zijn wij op 2 grote initiatieven die onze gemeente echt op de kaart 

zullen zetten.  

Totaalplan binnenstad Terneuzen 

Voorzitter, het ambitieuze plan voor de binnenstad van Terneuzen is een geweldige 

impuls voor de gemeente. Het creëren van werkgelegenheid en het bouwen van 

woningen zijn belangrijke aspecten die de groei en ontwikkeling van de stad zullen 

stimuleren. 

Het vergroenen van de binnenstad is een fantastisch idee, omdat het niet alleen een 

positief effect zal hebben op het milieu, maar ook de leefbaarheid en 

aantrekkelijkheid zal verbeteren. Dit zal ondernemers en de middenstand helpen om 

te groeien en te bloeien. 

Het is ook goed om te horen dat met dit plan ontmoetingsplekken gecreëerd worden 

voor de inwoners van de binnenstad. Het beschikbaar maken van openbare ruimtes 

waar mensen elkaar kunnen ontmoeten en genieten van de stad is van groot belang 

voor de sociale cohesie en het welzijn van de inwoners. 

Het punt van voldoende parkeerplaatsen is zeker een aandachtspunt. Het is van 

cruciaal belang om ervoor te zorgen dat er voldoende parkeergelegenheid 

beschikbaar is voor zowel bewoners als bezoekers van de binnenstad. We zijn blij 

dat het college middels de parkeernota laat zien dat ze hiermee aan de slag gaan. 

Dit zal ervoor zorgen dat het plan echt succesvol wordt en dat mensen gemakkelijk 

toegang hebben tot de voorzieningen in het gebied. 

Het feit dat er veel vertrouwen is in dit project is positief en geeft aan dat er een 

sterke motivatie is om het te laten slagen. Het is belangrijk om dit vertrouwen te 

behouden en actief te werken aan de realisatie van het totale plan. 

Huisvesting VO-school/Campus 

Voorzitter, de VVD wil zijn dank uitspreken voor de geleverde inspanningen van de 

wethouders Frank van Hulle en Sonja Suij en de betrokken ambtenaren betreffende 

het voorbereiden van het huisvestingsplan VO. Als belangrijke boodschap willen wij 

meegeven dat ze deze klus niet alleen kunnen klaren ze hebben daarvoor ook de 

gemeenteraad nodig. Wij hebben er vertrouwen in dat dit tot een goed einde wordt 

gebracht. 
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De ambitie om hier in Terneuzen een campus te ontwikkelen waar naast het VO, ook 

ruimte is voor het Speciaal Voortgezet Onderwijs, het MBO en HBO, kan op onze 

steun rekenen. Wij hopen dat ook de andere betrokken partners het belang hiervan 

voor onze regio inzien. En zeker je moet kritisch zijn dat is in ieders belang, maar 

naast een kritische noot mag er ook ruimte zijn om constructief mee te denken. 

 

Leefbaarheid 

Geen woorden maar daden! Toen onze partij sprak over een blik op de toekomst 

houden, hadden we het over het behouden van de leefbaarheid en weerbaarheid van 

onze gemeente. Onze partij staat ook achter de vernieuwingen van 

speelgelegenheden en de geplaatste pumptrackbanen, deze dienen een belangrijke 

rol in de zelfontwikkeling van de jeugd. Wij zien een investering in de jeugd als een 

investering in de toekomst. 

In deze uitdagende tijden is van belang dat we allereerst goed naar elkaar luisteren. 

Wij zien dit duidelijk terug in de participatie initiatieven als de digitale platformen 

Hoplr en Doemee, het informeren over MOR-meldingen, de buurtkoffie met 

wijkcoördinatoren, de informatieavonden en de gespreksvoering met de insprekers 

bij de commissies. Het pas geïnstalleerde kindercollege geeft hierop een waardevolle 

aanvulling. 

 

Levensloopbestendig wonen 

Voorzitter, inwoners van onze gemeente zijn trots op de wijken en kernen waar zij 

wonen en misschien zelfs zijn opgegroeid. Dit vertaalt zich in de wens om niet alleen 

zo lang mogelijk thuis te kunnen blijven wonen, maar ook binnen de eigen kern of 

wijk. Ook wanneer het zelfstandig thuis wonen lastig is geworden. Als VVD 

Terneuzen kijken wij daarom met enthousiasme uit naar de ontwikkelen rond de 

projecten in Hoek en Philippine op het gebied van levensloopbestendig wonen. 

 

Arbeidsmigranten 

Voorzitter, dat de gemeente Terneuzen een aantrekkelijke plek is om te werken en te 

wonen behoeft geen nadere uitleg. Helaas kent deze aantrekkelijkheid ook een 

keerzijde, en dan met name de problematiek omtrent de huisvesting van 

arbeidsmigranten. Verschillende kernen in de gemeente hebben al enige tijd te 

maken met overlast veroorzaakt door bewoning in bestaande woningen of panden. 

Deze overlast veroorzaakt veel onnodige stress, frustratie en spanningen voor 

inwoners en zet de leefbaarheid onder druk. Als VVD Terneuzen maken wij ons hard 

voor het zoeken naar een gepaste oplossing voor deze problematiek, omdat dit 

zowel voor inwoners, maar ook voor de arbeidsmigranten een onhoudbare situaties 

is. 
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Verduurzamen  

Als VVD is het in ons belang dat kwaliteit van leven op peil blijft ondanks onzekere 

tijden. Wij staan achter de geboden energietoeslag voor de financieel zwakke, de 

verenigingen, clubs en maatschappelijke organisaties.  

Om in de toekomst zekerheid te bieden en om te voldoen aan klimaatdoelen zien wij 

ook waarde in de verduurzaming van deze verenigingen en clubs.  

 

Mobiliteit 

In deze raadsperiode wordt er kritisch gekeken naar de kwaliteit van de mobiliteit in 

onze regio. Het toenemen van OV kosten en de huidige onzekere situatie blijft 

zorgelijk. Momenteel blijven de inwoners in onze regio zeer afhankelijk van de auto. 

Wij hopen dat het vervoersplan kan bijdragen aan het bieden van degelijke mobiliteit 

in onze gemeente.  

De VVD is blij met de inspanningen van de wethouder Jeroen de Buck op dit dossier.  

Onze oprechte dank hiervoor.  

 

Begroting 

Voorzitter, de VVD-fractie vindt dat de gemeente er moet zijn voor de burgers. Niet 

de burgers voor de gemeente. Het is de taak van de gemeente, en haar reden van 

bestaan, om een positieve inbreng te hebben in het leven van haar inwoners. 

Daarbij is de financieel-economische situatie van de inwoners, maar ook die van de 

gemeente, van groot belang. 

 

Ontwikkelingen in de wereld die daar een invloed op hebben, zoals de oorlog tussen 

Rusland en Oekraïne, de spanningen in het Midden-Oosten, in het bijzonder Israël-

Palestina, problemen in en met China, kunnen wij als Nederland, en zeker als 

gemeente Terneuzen, niet beïnvloeden, maar we moeten er wel rekening mee 

houden.  

 

Gelukkig lijkt de werkgelegenheid voor werknemers voorlopig wel op peil te blijven, 

maar het aantal faillissementen van bedrijven neemt op dit moment flink toe, en dat 

zal op een gegeven moment ook gevolgen hebben.  

De energietransitie (waarvan het college terecht heeft opgemerkt dat we gedwongen 

door wet- en regelgeving toch die kant uitgaan) brengt voor iedereen behoorlijk wat 

extra lasten met zich mee. Burgers, bedrijven en instellingen gaan dit allemaal 

voelen. Het is een illusie dat deze extra lasten kunnen worden afgewenteld op de 

rijksoverheid of op de grote bedrijven zoals sommigen wel eens roepen. 
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Voorzitter, financieel positieve punten zijn de verzelfstandiging van ons 

aandelenbezit in Evides NV middels GBE Aqua BV en de ontwikkelingen bij ZEH BV.  

Doordat onze deelnemingen in energie en water niet langer vennootschappelijk 

gekoppeld zijn, is er meer kans dat we uit een van de twee dividend kunnen 

ontvangen. 

Het verleden bij het voormalige Delta heeft echter geleerd dat we toch niet zeker 

kunnen zijn van een vaste dividendstroom uit deze activiteiten. Zolang het dividend 

komt is het mooi voor de gemeentelijke financiën.  

Met genoegen hebben wij gezien dat de ‘rekenfout’ die vorig jaar is gemaakt bij de 

bepaling van de belastingtarieven, dit jaar is hersteld. Compliment aan het college 

voor het nakomen van de toen gedane beloftes.   

Voorzitter, Tevens willen wij onze waardering uitspreken aan de griffier, bodes, wijk 

coördinatoren en overige ambtenaren.  Zij verrichten op de achtergrond zeer 

belangrijk werk wat voor ons van onschatbare waarde is. 

Kortom, voorzitter, als VVD zijn we realistisch genoeg om te zien dat er komende tijd 

onzekerheden en uitdagingen zijn. Toch zien wij ook veel kansen en hebben alle 

vertrouwen in het college hiermee om te gaan.  

“Sommige willen dat het gebeurt, 

sommige wensen dat het gebeurt,  

anderen zorgen ervoor dat het gebeurt”  

- Michael Jordan 

Fractievoorzitter VVD Terneuzen 

Johny de Witte 


